

الشروط والأحكام الخاصة بحملة Spiderman

- يسري العرض فقط على حاملي بطاقة 247 كاش باك Visa Platinum الوطني مسبقة الدفع
- العرض مخصص فقط لحضور فيلم Spiderman في سينسكيب مجمع 360 يوم 29 يوليو 2026
- يجب التسجيل من خلال الرابط المخصص لذلك
- يحق لكل عميل التسجيل مرة واحدة فقط حتى وإن كان يمتلك أكثر من بطاقة
- يسري العرض على أول مئة عميل يقومون بالتسجيل فقط ويستبعد العملاء الذين تقل أعمارهم عن 18 عاماً
- يمكن اصطحاب مرافق واحد فقط لحضور العرض
- سوف يحصل أول مئة عميل مؤهل قام بالتسجيل على اشعار عن طريق خدمة الوطني عبر الموبايل
- يبدأ العرض الساعة 7:00 مساءً
- يجب الحضور قبل نصف ساعة من بدء العرض للتمكن من تحديد المقعد
- يتم تحديد مقاعد السينما قبل دخول صالة العرض وبناءً على توفرها حسب أولوية الوصول، ولا يحق للعميل الفائز الاعتراض على ذلك
- لا يستفيد من هذا العرض العملاء الذين تقل أعمارهم عن 12 عاماً، ولا يسمح للعملاء الفائزون باصطحاب مرافقين تقل أعمارهم عن ذلك السن (12 عاماً).
- يحق لكل مشترك ومرافق الحصول على بوب كورن مجاني ومشروب غازي / مياه مجانية

Terms and Conditions of Spiderman Campaign

- Offer valid only for NBK 247 Cashback Visa Platinum Prepaid Cardholders
- Offer valid only for the Spiderman: Brand New Day movie screening at Cinescape, 360 Mall on 29 July 2026
- Registration must be done through the designated link
- Customer can only register once, even if they have more than one card
- Offer valid only for the first 100 registered customers and Customers under the age of 12 shall be excluded
- Winner may bring one companion to the movie screening
- Movie starts at 7 PM
- Winner must arrive at the cinema half an hour before the movie starts to be able to reserve/choose seats
- First 100 eligible registered customers will receive a push notification through the NBK mobile application
- Cinema seats will be chosen based on availability according to the time of arrival and the winning customer has no right to object to this
- Customers under the age of 12 are not eligible for this offer, and winning customers are not allowed to accompany companions under the age of 12 years old
- Winner and their companion will each get a free popcorn and soft drink/water